

Key Fact Statement « KFS051 » - Current Account

The current account is a sight account than can be opened for all customers (natural or legal person).

This type of account allows withdrawal or deposit transactions at the Bank's counters, as well as the use of other means of payment, namely checkbooks or bank cards.

Each transaction carried out at the Bank's counters gives rise to a notice, signed by the executing officer and handed over to the client.

حساب جاري غب الطلب صالح للاستعمال من قبل الأشخاص الطبيعيين و المعنويين على السواء.
يتيح هذا الحساب إجراء عمليات السحب و الإيداع النقدي صناديق المصرف بواسطة وسائل الدفع الأخرى (كالبطاقة أو دفتر شيكات).
كل عملية تجرى على صناديق المصرف ترفق بإيصال يسلم للعميل ممهور بتوقيع.

Frequency of maturity and interest application		Monthly or quarterly		شهرى أو فصلى		وتيرة الاستحقاق و حسم الفوائد	
Check deposits	LBP: 3 days	currencies: 4 days	بالعملات حق ٤ أيام	بالليرة اللبنانية حق ٣ أيام	أيداع شيكات		
Account management fees (individual):	Individual current account	By transaction (Min 2,500LBP)	حد أدنى ٢,٥٠٠ ل ل	حساب شخصى دائن	تكاليف الحسابات الفردية		
	Overdraft	By transaction (Min 7,500LBP)	حد أدنى ٧,٥٠٠ ل ل	حساب مكشوف			
	Non-profit organization Current Account	By transaction (Min 7,500LBP)	حد أدنى ٧,٥٠٠ ل ل	حساب جمعية لا تتوخى الربح			
Account management fees (Corporate) :	Corporate current account	By transaction (Min 7,500LBP)	حد أدنى ٧,٥٠٠ ل ل	حساب دائن	تكاليف حسابات الشركات		
	Overdraft	By transaction (Min 7,500LBP)	حد أدنى ٧,٥٠٠ ل ل	حساب مكشوف			

Client's name:		اسم العميل:
Client's ID number:		رقم حساب العميل:
I, undersigned, declare that this product suits my needs, after taking notice of all its specifications & terms detailed in contracts signed with the Bank.		أنا الموقع أدناه أصرح ان هذا المنتج يتوافق مع متطلباتي، بعد الاطلاع على خصائصه وشروطه المدرجة ضمن العقود الموقعة مع المصرف.
Client's Signature		إمضاء العميل

This information is accurate at the time of printing this document. Emirates Lebanon Bank SAL reserves the right to make changes and will inform its customers.

ان هذه المعلومات هي صالحة بتاريخ طبع هذا المستند . ان بنك الامارات ولبنان ش.م.ل يحتفظ بحقه بتعديل مضمون هذا المستند وسيعلم عملاءه بذلك.